
Bestyrelsesmøde 25.7.23 
 
Til stede:  
Søren, Laila, Mette, Marianne, Louise, Agnete, Benny, Malene og Pernille 
 
Bestyrelsesmøder afholdes frem over en gang om måneden den 2. onsdag i måneden.  
 
Nyt fra daglig leder:  

• Der har været afviklet nogle rigtige gode stævner.  
• Der har fortsat været adskillige falske alarmer. Mette har meldt fejllarmerne til Siemens.  

               Vi har indhentet nyt tilbud på nyt     brandsikringsanlæg. Vi er ikke tilfreds med Siemens. 
• Benny foreslår at vi tager fat i Falck, som er blevet sponsor for DRF og som leverer 

brandsikringsanlæg. Benny tager denne opgave.  
• Vi forventer at købe en ny elevhest. 
• Vi skal have en ny person til Top 3 opgaven i stedet for Charlotte.  

               Laila vil gerne overtage opgaven.  
• Alle bokse er fyldte.  
• Ny elev Amalie kommer 1/8-23 og det bliver godt for den daglige drift. 
• Der er springstævne i næste uge. Vi starter allerede nu med at sørge for hjælpere. 
• Pia skal overtage og sættes ind stævnesystemet, således at Mette kan afholde ferie.  
• Der er udfordringer med regnvand.  Der drøftes forskellige muligheder for at komme af med 

vand på egen grund.  
• Det skal laves ny kontrakt til Mette. Denne laves i samarbejde med Laila.  
•  

Nyt fra Marianne:  
• Kommunen har inviteret til møde vedr. kommunens økonomiske situation. 

 
Nyt fra kassereren: 

• Der har været stigning på wrap og hø.  
• Der er balance i økonomien, vi er dog lidt tilbageholdende. 

 
Nyt fra formanden: 

• Der har været en noget uheldig adfærd fra et medlem af Helsinge Rideklub og bestyrelsen 
vælger derfor at benytte § 6 i vedtægterne, som betyder en midlertidig bortvisning. 

• Et andet medlem modtager en advarsel i fht noget uhensigtsmæssig adfærd og gentages dette, 
bortvises vedkommende jvf. § 6 

• Det ser ud til at der har været en hest opstaldet på stedet, som HSK ikke har modtaget penge 
for. Denne sag undersøges nærmere  

• Vi har lavet en aftale med Lisbeth vedr. leje af foldene. Vi afventer at modtage en kontrakt. 
• Formanden overtager formandsmailen. 
• Formanden underskriver Noras nye kontrakt. 

 
Nyt fra sekretæren:  

• Sekretæren indkalder til de kommende bestyrelsesmøder 
• Vi beslutter at der som tidligere gjort, udfærdiges et beslutningsreferatet fra den 

ekstraordinære generalforsamling. Dette er clearet med dirigenten fra DRF distrikt 2. 
• Kasseren fortsætter med regnskabsmailen og helsinge rideklubsmailen.  
• På næste bestyrelsesmøde tages opgavefordelingen op. 
• På næste bestyrelsesmøde tages skift af bank op. 



• Pernille meddeler, at hun træder ud af bestyrelsen. Pernilles arbejde i byrådet er krævende, så 
tiden er desværre ikke til begge dele. 
 

 
Nyt fra næstformanden:  
Har modtaget en kasse med sponsorgaver fra Danske Bank til de kommende stævner. 
 
Nyt fra fonden: 
Der er aftalt huslejestigning på 2000kr/md, grundet øgede udgifter osv. 
 
Nyt fra elevskolen: 

• ønske om at holde en hyggedag for elevskolen med forældre og elever.  
• Malene skriver ud til forældrene om deltagelse ved kommende sløjfespring 
• Ponygames afholdes en gang om måneden 
•  

Nyt fra stævneudvalg 
Kristin Choi har meldt sig som caféansvarlig fremover.  
 
Evt.: 

• Klubben har været anmeldt til kommunen for to forhold. Begge forhold er afklaret og der har 
ikke været noget hold i anmeldelserne og sagerne er lukkede. 

• Klubben har også været anmeldt til forsikringsselskabet vedr. nogle forskellige forhold. De har 
været på tilsyn og afvist indholdet i anmeldelsen og sagt at alt var i skønneste orden.  

• Vores Google konto er blevet uønsket overtaget af en af bestyrelsen kendt person. Det har 
bevirket at vi nu har oprettet en ny konto 

• Vi har haft forskellige udfordringer med vores Facebook sider og forventer at lave nye sider, 
hvor vi ved at bestyrelsen har ene adgang. 

 
--  
 
 


